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Des de fa uns mesos, evitar el
tancament de línies de P3 als di-
ferents municipis de la comarca
s’ha convertit en una de les prin-
cipals prioritats dels ajunta-
ments i les AMPA. Les negocia-
cions entre els alcaldes vallesans
i el director dels Serveis Terri-
torials d’Ensenyament, Vicent
Garcia, s’han anat repetint set-
mana rere setmana, no sempre
amb els mateixos resultats.

Per al curs 2016-2017, En-
senyament preveu el tancament
de sis línies de P3 a Mollet, Ca-
novelles, Vilanova, Cardedeu,
Montmeló i la Llagosta que se
sumen als grups que s’han re-
duït en els darrers cinc anys i
que, segons la comunitat edu-

cativa, té com a conseqüència
“un augment del nombre d’a-
lumnes a cada aula i una re-
ducció de la qualitat de l’en-
senyament públic”.

Des de la Generalitat, però,
remarquen que tots els tanca-
ments s’han consensuat amb els

ajuntaments i, malgrat que as-
seguren que escolten les AMPA,
justifiquen la supressió d’aquests
grups per “la disminució del
nombre d’alumnes d’infantil”.
Una explicació que no convenç

les AMPA, que creuen que es po-
dria aprofitar aquesta situació
“per reduir les ràtios a les aules”.

Diversos partits de la co-
marca també s’han mostrat en
contra de la reducció de línies de
P3, ja que creuen que aquest fet
pot provocar, a la llarga, la de-
valuació de la qualitat i el con-
seqüent tancament de centres
públics en favor del manteni-
ment dels de titularitat privada
amb concert educatiu.

MOBILITZACIONS
Tant els sindicats com la comu-
nitat educativa consideren que
“la davallada de la natalitat no
pot ser l’argument per fer reta-
llades a les escoles públiques” i,
per això, ja s’han posat a treba-
llar i han començat a convocar
mobilitzacions per fer sentir la
seva veu. La primera de les pro-
testes es farà aquesta mateixa

tarda davant del centre Col·legis
Nous de Mollet, una de les es-
coles damnificades per al pròxim
curs, a l’espera de conèixer-ne
més si no es redueixen les ràtios.
Segons la coordinadora de les
AMPA de les escoles de Mollet,
la concentració també servirà per

denunciar “la massificació a les
aules, la disminució del profes-
sorat, del personal d’educació es-
pecial i del personal de suport i
la reducció de les beques de
menjador i d’ajuda a l’educació”.  

Les mobilitzacions conti-
nuaran divendres vinent amb el
lliurament als Serveis Territorials
d’Ensenyament de les signatures
en contra del tancament de les
aules de P3 i el 28 de febrer amb
la manifestació que es farà a
Barcelona.

PETITES VICTÒRIES
En les darreres setmanes, però,
alguns municipis han aconse-
guit aturar o reduir el nombre
de tancaments de línies de P3.
És el cas de Parets, que el curs
vinent mantindrà totes les seves
aules d’aquest curs als diferents
centres del municipi. Una cosa
semblant ha passat a la Llagos-
ta, que després de les mobilit-
zacions dels ciutadans i les ne-
gociacions de l’alcalde, Óscar
Sierra, s’ha aconseguit mante-
nir sis dels set grups que hi ha
actualment a la localitat.
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L’escola torna a mobilitzar-se
» Ensenyament reduirà línies de P3 a Mollet, Canovelles, Vilanova, Cardedeu, Montmeló i la Llagosta

» Les AMPA i els sindicats convoquen manifestacions en contra aquesta tarda i el cap de setmana vinent

Ensenyament 

justifica els 

tancaments per la 

manca d’alumnes

Les AMPA volen

que s’aprofiti la

situació per reduir

les ràtios a les aules

Les AMPA dels diferents municipis de la comarca es preparen per demanar a Ensenyament que no tanqui més línies de P3. Fotos: AMPA Col·legis Nous, AMPA Montseny i arxiu

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL
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Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#AdéuDeNou#GràciesMuriel #Únics

4Rajoy, contradictorio
per David Rabadà

El presidente en funciones del
Gobierno de España ha estado
años acusando a los indepen-
dentistas de no abordar el prin-
cipal problema de la nación, la
crisis económica. 

Hace escasos días contra-
venía su discurso de antaño
con otro paradójico. Ante los po-
sibles pactos entre PSOE y Po-
demos, ahora Rajoy afirma que
el principal problema de Espa-
ña es el independentismo. ¿En
qué quedamos?, ¿la crisis, o el
separatismo? La verdad es que
no es la primera vez que Rajoy
se reitera en algo durante me-
ses y luego cae en paradojas. De-
fendía la unidad española pero
respetaba Gibraltar ante el Re-
ino Unido; decía que los cata-
lanes separatistas perderían su
nacionalidad europea ante una

ley que no lo dice; olvidaba el
Sáhara Occidental, Filipinas o el
Rosellón como partes de Espa-
ña entregadas a otros pero ex-
ige a Cataluña su pertenencia al
Reino; eleva la Constitución
española como estandarte de la
unidad nacional aunque la
mayoría de jóvenes españoles
jamás la hayan votado; y por úl-
timo predica que el intento ca-
talán divide a la sociedad espa-
ñola pero no para de intentar
que su España rompa con las de
los otros partidos políticos. 

Ahora para Rajoy lo más
importante es el separatismo
catalán. Pues si quieren marc-
harse los catalanes mejor te-
nerlos como amigos que como
enemigos. La unidad da la fu-
erza, el ataque de Rajoy la
contradicción.

@trinitro: Sin el trabajo de gente como
Muriel Casals, hoy mi segunda lengua es-
taría mucho peor y la esperanza de tener
un nuevo país no existiría. Gracias.

@xdocampo: Si el Reial Madrid guanya
sobrat és un espectacle, però si ho fa el
Barça és una falta de respecte. Plo-
ramiques.

@rogeRosich: Esperanza Aguirre plega i ja
veurem què amaga sota el llit... Però marxa
fotent l'enèssim ‘zasca’ a Rajoy, donant 
exemple.

Tribuna

La mort inesperada i prematu-
ra de la Muriel Casals ens deixa
sense una de les veus i persona-
litats que ha contribuït decisi-
vament a canviar la història re-
cent d’aquest país. Totes les
Muriels que hi ha entre els qui
l’hem coneguda en alguna de les
etapes de la seva vida són la ma-
teixa, i l’endevinem de seguida
quan ens posem a parlar d’ella;
tant li fa si és algú que l’hagi vist
treballar des del seu primerenc
compromís polític o algú que
n’hagi vist la darrera versió. 

Sempre era la mateixa en el
caràcter i les conviccions, en la
manera d’expressar-se i en la
manera de tractar els altres.
Parlar de política, de cultura, de
llengua o de país era un tot, i per
això la Muriel contemplava
aquesta etapa del país amb una
il·lusió emocionada que amb
prou feines podia dissimular,
sobretot en les grans ocasions.
Una etapa en què tot allò que li
ha importat al llarg de la vida
confluïa en un projecte coral: la
independència de Catalunya
empesa des de la societat civil, de
manera transversal i amb la
complicitat de la política parla-
mentària de la qual ella havia ac-
ceptat de formar part com a
darrer acte de servei.

Des de la seva condició de
dona progressista i des del seu
catalanisme profund, va llegir l’e-
volució del país i va veure que la
independència era l’única sorti-
da per als anhels socials i nacio-
nals pels quals havia lluitat sem-
pre. I per això tenia clar sempre
que el sobiranisme havia de ser
transversal per a ser majoritari i
va treballar amb insistència per
eixamplar-ne les bases. 

El somriure amb què Muriel
Casals explicava sempre les co-
ses ajudava a sumar complici-
tats. Perquè ella exemplificava
millor que ningú el que ja es co-
neix com la revolució dels som-
riures. És la nostra manera de fer
les coses, amb un somriure als
llavis, amb la força tranquil·la
que ens dóna saber que som ma-
joria, amb la gent i amb les ur-
nes. Una majoria que ella havia
ajudat a fer gran i que sabia que
encara l’havíem de fer més gran. 

La Muriel estava cridada, en
la seva condició de presidenta de
la comissió parlamentària d’es-

tudi del procés constituent, a te-
nir un rol fonamental en la con-
secució del projecte col·lectiu
que ha mobilitzat tantes i tantes
persones.

Lluitadora per la democràcia,
defensora dels drets de les per-
sones, compromesa amb la llen-
gua i la cultura, amb la cultura de
la pau i la solidaritat, la Muriel
és un referent ètic a seguir. 

En temps de crisi de la polí-
tica, els valors de la Muriel són
els que hem de defensar i re-
ivindicar: l’honestedat, la cohe-
rència, la senzillesa, la discreció,
la tendresa… No seríem aquí i
d’aquesta manera sense l’es-

forç, sovint discret, d’algunes
persones molt determinades.
En els moments més difícils del
procés, el seu paper ha estat
determinant. I sempre defugint
els focus, amb aquella humilitat
que la caracteritzava. La Muriel
tenia totes les virtuts del procés
i cap dels seus defectes. La re-
cordaré amb un agraïment infi-
nit en aquelles petites hores en
què tot semblava perillar (en
més d’una ocasió, tot s’ha de dir)
i emergia, gairebé sense adonar-
nos-en, una voluntat indoble-
gable d’una dona que física-
ment podia semblar fràgil però
que tenia totes les fortaleses
que es poden tenir en el món ci-
vilitzat: cultura, diàleg, pacièn-
cia… i conviccions basades en
una recerca esforçada del bé
comú. 

Quan la veia preocupada, jo
em preocupava molt; quan la
veia feliçment emocionada, em
commovia i em feia feliç veure-
la feliç i sabia que anàvem bé. Se
li podia escapar a l’ensems un
somriure tímid, una mirada
còmplice i alguna discretíssima
llàgrima difícil de contenir per
expressar, aquestes darreres set-
manes entre la investidura i
l’accident, tot el que sentia da-
vant del repte que teníem –i te-
nim– al davant. 

Ella n’ha estat una de les
persones més importants i de-
cisives, i li devem renovar i re-
doblar el compromís per arribar
fins al final. Recordarem la Mu-
riel, recordarem el seu exemple
que ennobleix el país i sabrem
completar el somni que tanta
gent com la Muriel ha ajudat a
fer lluminós i possible. Gua-
nyarem per ella.

Sabrem completar 

el somni que tanta 

gent com la Muriel ha 

ajudat a fer possible.

Guanyarem per ella

per Carles Puigdemont i Casamajó, president de la Generalitat

4La força tranquil·la de la Muriel
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@japtapias: El referéndum es una práctica
democrática ante la crisis de legitimidad
de la actual configuración del Estado en
Cataluña. 

@Casfetera: Amb l’anunci de la marxa
d'Esperanza Aguirre, el Partit Popular li
treu una dimissió d'avantatge a Con-
vergència.

@encampanya: Fer una chirigota
falangista a Santoña no té cap gràcia. El
que és divertit seria fer-la al casc antic de
Donosti.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Parlem-ne. Hi ha un debat atemporal
que de tant en tant treu el cap als mit-
jans de comunicació, però sense quedar-
s'hi massa. Ve i se'n va. Mai acabem d'en-
llestir-lo. És un debat magnífic sobre els
nostres polítics, la seva vàlua com a re-
presentants públics i la responsabilitat
que el càrrec els atorga.

És un debat de preguntes. Es pot ser
ministre d'Agricultura sense saber del tot
qui és, per exemple, el president d'Unió
de Pagesos? Es pot dur la cartera de la
conselleria d'Ensenyament sense tenir
cap mena d'experiència en l'àmbit edu-
catiu o sense haver trepitjat mai una es-
cola pública? És sensat gestionar la
cultura d'un país sense saber defensar
plenament la seva llengua o sense en-
tendre les necessitats de la majoria del
sector?

Si creiem que sí perquè ser ministre
o conseller és només un encàrrec polí-
tic i no tècnic, llavors ens semblarà lò-
gic que aquell mateix ministre de Fo-
ment acabi sent-ho més tard de Justícia,
saltant d'un ministeri a l'altre amb una
agilitat admirable. Perquè, total, és no-
més un càrrec polític. Els tècnics que hi
hagi a sota ja s'encarregaran de fer fun-
cionar la maquinària de veritat. L'im-
portant és que el conseller o ministre de
Salut de torn tingui una bona trajectò-
ria professional, encara que aquesta
trajectòria hagi passat per despatxos
d'advocats, multinacionals del sector ali-
mentari o vestuaris d'equips de prime-
ra divisió. Ja farem el fet.

Seguint aquesta teoria meravellosa,
però, vostè mateix podria ser conseller
d'Interior si acredita una experiència no-
table com a responsable del garden
que dirigeix des de 1985, perquè si ha
acumulat prou anys de coneixement
col·locant les plantes a lloc, de ben segur
que podrà col·locar també els manifes-

tants a lloc el dia que li esvalotin el car-
rer. Té la saviesa adient per dirigir els
Mossos, la seguretat, les grans opera-
cions d'Estat i el que faci falta. Si hi ha
res més concret, deixi-ho per la secretaria
general. Vostè limiti's a guiar les línies
bàsiques del departament, que ho farà
molt bé.

Volem això? Volem que ens gover-
ni gent preparadíssima, però prepara-
díssima per a altres àmbits que no són
els que acaben gestionant? No seria mi-
llor que qui tingués la màxima respon-
sabilitat en un departament fos algú que
coneix el sector com ningú, per evitar així
que als molts errors que cometrà, segur,
s'hi sumin també els errors per desco-
neixement del gremi? No seria més efi-
cient reduir aquest marge d'error amb
algú que no sigui vist des de baix com un
personatge aliè a la professió? No hi ha
ningú més que pugui ser ministre de
Treball amb més garanties? No hi ha
ningú que pugui representar Benestar i
Família havent viscut de primera mà què
es cou en aquests conceptes tan fona-
mentals i delicats com són el benestar i
les famílies?

No cal dir noms, les carteres que ano-
meno són aleatòries. Ens sortirien molts
noms de governs anteriors, i molts dels
governs actuals. Tant espanyols com ca-
talans. En aquest sentit, som força igu-
als. Per desgràcia, els criteris per no-
menar polítics d'alta volada continuen
allunyant-se del sentit comú i acos-
tant-se cada vegada més a raons perso-
nals o de confiança. I sembla que la ten-
dència va per llarg. 

Encara no hem entès que precisa-
ment el que transmet més confiança, el
que realment pot fer respirar tranquil un
president i una societat, no és aquella
persona correcta i coneguda, sinó aquell
polític que sap de què parla.

4Ministres de tot 
per @ModernetdeMerda 

Vivim un drama humanitari amb una
mediterrània convertida en malson i ce-
mentiri blau. Els governs europeus, en-
tre calculadors, egoistes i porucs, no s’a-
treveixen a l’acollida. No es tracta d’u-
na qüestió de solidaritat, només, sinó de
dret internacional i d’asil. Cal dir, no obs-
tant això, que el govern alemany, amb
crisi interna i en el partit que li dóna su-
port, fa un esforç.

Dins d’altres crisis com la socioeco-
nòmica, la crisi de refugiats és un nou ar-
gument per al populisme de dretes i els
que atien la xenofòbia. Tots ells adver-
saris de la democràcia. Veiem a Alema-
nya la funesta actuació de PEGIDA, la
crema de cases per a refugiats i la por de
diversos governs europeus que rebaixen
les previsions d’acollida, com a mínim,
o promulguen lleis de confiscació de
béns a les persones refugiades.

Cal una societat activa i reivindica-
tiva davant d’aquesta Europa glacial, tot
i el canvi climàtic, comanada pel pen-
sament conservador i l’austeritat que ha
dut una part de la població europea a pa-
tir atur i pobresa. Cal més democràcia
en aquesta ‘democràcia’ que aixeca
murs i tanques de filferro davant l’aco-
llida als 4,6 milions de sirians que fugen
de la guerra, com d’altres persones de
l’Afganistan, de l’Iran, d’Eritrea.

El populisme titlla de perill les per-
sones que “ens vénen a prendre serveis
públics”. Ho fa per desviar l’atenció de
les veritables causes de la crisi. Pretén
responsabilitzar dels problemes les víc-
times dels despropòsits d’un sistema que
necessita profundes reformes; pretén
responsabilitzar les persones que fugen
de l’Estat Islàmic i de la guerra, atrapa-
des a Turquia i presoneres de les màfies
per arribar a les illes gregues.

On és el lideratge de l’esquerra eu-

ropea? On és l’humanisme d’Atenes
i/o de Jerusalem que ens fonamenta
com a europeus, en paraules d’Steiner?

La resposta a molts dels reptes de la
globalització i l’europeització de l’eco-
nomia és en les ciutats, en els seus bar-
ris, en la participació i en construir
amalgama de persones i entitats que po-
sin els drets humans al davant. Drets per
als quals ja vivim aquí i pels que fugint
de la guerra tenim el deure d’acollir.

Sí, deure. Dèiem que no és només
una qüestió de solidaritat. És una qües-
tió de Dret. Després de la II Guerra Mun-
dial, el 1951, es va elaborar la Conven-
ció de Ginebra per acollir persones des-
plaçades. I ara els estats, que ens fan
complir la llei, de vegades fent ús del mo-
nopoli de la força, vulneren el dret in-
ternacional i el d’asil.

El politòleg nord-americà Benja-
min R. Barber creu que el món estaria
més ben governat si fos en mans d’al-
caldes, i proposa un parlament mundial
d’alcaldes. S’està demostrant a Europa
que, davant la inacció dels estats, són els
barris actius i les ciutats associades qui
estan davant de la sensibilització. Des de
Colònia fins a Lesbos, des de Lampedusa
a Barcelona. El pròxim dissabte 27 de fe-
brer sortirem al carrer per reclamar vies
segures per a les persones refugiades.

El moviment essencial és el retorn.
Tornem a les ciutats i als barris, com a
la Sagrada Família i a Gràcia a Barcelo-
na, amb moviments solidaris a favor de
l’acollida. Fem-los confortables, espais
de drets i deures, invertim-hi els recur-
sos públics i privats de manera coordi-
nada, amb objectius compartits, i veu-
rem com les crisis s’afebleixen. I veurem
que els drets humans no són només gra-
fies negres sobre paper blanc, paper
blanc de vegades tacat de sang.

4Darrere la crisi dels refugiats
per Josep Xurigué (@josepxurigue), doctor en Ciència Política (UAB)
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Polèmica amb els ajuts per a les
persones amb més dificultats
per pagar l’Impost de Béns Im-
mobles (IBI). ERC denuncia que
només s’han utilitzat 5.087 euros
dels 100.000 que disposa l’A-
juntament per a aquesta política
social i només s’han atorgat 40
subvencions de les 69 sol·licituds
rebudes. Unes dades que, se-
gons el regidor republicà Chakir
El Homrani, són “el resultat d’u-
na política social mal dissenyada
i mal publicitada”.

Els republicans demanen re-
visar les Bases Específiques Re-
guladores i la Convocatòria per a
la Concessió d’Ajuts Econòmics
adreçats a persones amb escas-
sa capacitat econòmica que res-
tin gravades per l’IBI. 

El portaveu d’ERC, Pep Mur,

per la seva banda, especifica que
cal que es faci “una nova regula-
ció dels barems econòmics exi-
gits, més publicitat d’aquesta
proposta i que se’n puguin be-
neficiar també altres col·lectius
socials, com els pensionistes que
cobren poc, les persones que
destinen pisos a lloguer social i
les famílies monoparentals”.

El regidor d’Hisenda de l’A-

juntament, Jordi Terrades, ar-
gumenta que l’any 2015 aquests
ajuts no es van publicar al ca-
lendari d’impostos “per no fer
populisme durant l’any electo-
ral” i critica que “les propostes
d’ERC d’ara no tenen res a veu-
re amb les que va fer l’any pas-
sat”. Els socialistes, a més, as-
seguren que, si cal, ampliaran
aquesta partida d’ajuts. 

ERC demana nous barems econòmics per accedir als ajuts de l’IBI. Foto: Arxiu

ERC critica que només s’hagin
donat 5.000 euros en ajuts a l’IBI

» L’Ajuntament disposava de 100.000 euros per a aquestes subvencions
» El PSC diu que els ajuts no es van publicitar per “evitar fer populisme”

Una empresa granollerina, 
al Mobile World Congress

INNOVACIÓ4L’empresa grano-
llerina Minibatt presentarà al
Mobile World Congress (MWC)
el primer carregador del món in-
visible i sense fils. Es tracta d’un
disc de 80 mil·límetres que es
connecta al corrent elèctric i es
pot emplaçar sota qualsevol su-
perfície de fusta, plàstic o vidre.
Per carregar la bateria dels dis-
positius només cal col·locar-los
sobre aquesta superfície, que
inclou un adhesiu que indica la
zona de càrrega. D’aquesta ma-
nera, el telèfon no es connecta a
cap aparell, ni és necessari un
contacte físic amb el carregador.

El gerent de MiniBatt, Jordi
Gilberga, explica que l’empresa
ja ha començat a comercialitzar
aquest producte “a fabricants
de mobiliari, restaurants, ofici-
nes, gestors d’estacions o sales
d’espera” on és “útil per a l’usuari
tenir un carregador a mà”.

En un principi, MiniBatt es
dedicava a fabricar components
per a l’automoció. El 2012 va co-
mençar a treballar en el camp
dels bancs d’energia portàtils
que permeten posar en marxa
una bateria descarregada d’un
cotxe. Aquesta tecnologia és la
que ara aplica als mòbils.

CULTURA4El guardonat fa unes
setmanes amb el premi Gaudí al
millor director, Cesc Gay, debu-
ta aquest dissabte a Granollers
com a guionista i director teatral
amb l’obra Els veïns de dalt i amb
totes les entrades exhaurides. 

L’obra, que compta amb un
repartiment de luxe amb Pere
Arquillué, Nora Navas i Jordi
Rico, és una comèdia fresca, ta-
llant i exacta, “d’una precisió
que treu l’alè en les rèpliques i
que provoca perplexitat i riures

incontrolables”. La comèdia gira
al voltant de la parella formada
per l’Anna i en Juli, que no està
passant pel seu millor moment i
no pot evitar declarar-se la gue-
rra en públic durant un pica‐pica
obligat amb els seus veïns de dalt:
la Laura i en Salva. Una parella
encantadora que no tenen cura
ni pudor amb els seus esbufecs i
gemecs fora d’hora. Es tracta,
doncs, d’una comèdia àcida, ple-
na d’entrebancs i moments ten-
sos, a partir d’un sopar obligat.

Una obra de gent normal en-
xampada enmig d’un dia menys
normal que de costum. 

L’arrencada de l’obra, con-
fessa l’autor i director, la va viu-
re ell mateix amb uns antics veïns
molt fogosos que pertorbaven la
pau familiar amb els seus ge-
mecs. Els veïns ja no viuen amb
ell, però van servir de font d’ins-
piració a l’autor per cuinar aques-
ta comèdia mordaç que, ell ma-
teix, va intuir més apropiada per
al teatre que per al cinema.

Societat | El granollerí David Bassa, possible cap d’informatius de TV3
El periodista granollerí i actual president del grup Ramon Barnils, David Bassa, podria ser el nou 

cap d’informatius de TV3. Bassa substituiria Jaume Peral, que ocupa el càrrec des del 2012. Segons
avança el diari ARA, la Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals li hauria ofert el càrrec i ell 

hauria posat com a requisit “poder treballar en condicions d’independència i tenir llibertat d’acció”.

Redacció
GRANOLLERS

Cesc Gay exhaureix les entrades  

‘Els veïns de dalt’ es podrà veure aquest dissabte al TAG. Foto: Teatre Auditori

Minibatt presentarà el primer carregador del món sense fils. Foto: Minibatt
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Granollers celebra la 
primera Fira de l’Oli i el Pa

FIRA4Demà la ciutat es conver-
tirà en l’epicentre de l’oli i el pa,
perquè s’estrena la primera fira
temàtica al voltant d’aquests pro-
ductes i els seus derivats.

La mostra neix amb l’objectiu
de facilitar que els productors d’o-
li de qualitat puguin fer arribar els
seus productes als consumidors
finals de la manera més directa
possible. Així mateix, també els
productors de diferents varie-
tats de pa artesà podran donar a
conèixer els productes i la manera
de fer que els defineix. A més, es
donaran a conèixer altres apli-
cacions de l’oli a banda de l’ali-
mentària, com són la terapèuti-
ca, la cosmètica, llibres relacio-
nats, setrilles i estris de cuina, i
fins i tot elements decoratius
com ara espelmes d’oli.

Segons expliquen des de l’A-
juntament, “la Fira té un vessant
pròpiament comercial i un altre
de divulgatiu” perquè, a més de
vendre-hi productes de quali-
tat, els diferents assentadors par-
ticipants faran cultura de l’oli i del
pa. Com a bons coneixedors de
tot el que produeixen i comer-
cialitzen, explicaran als visitants
les particularitats de cada pro-
ducte i els oferiran tota la infor-
mació sobre el seu origen.

La Fira inclourà, a més de les
parades, una carpa d’activitats
gastronòmiques relacionades
amb els productes protagonistes.
Així doncs, es faran diferents ta-
llers i l’exposició Els altres olis co-
mestibles, que comptarà amb la
presència de dos experts de
l’Herbolari de Sau.

Toc d’atenció del Síndic de Greu-
ges de Catalunya a l’Ajunta-
ment de Granollers. El defensor
dels ciutadans ha demanat al
consistori que s’adreci en cata-
là als veïns que hagin utilitzat
aquesta llengua per dirigir-se a
l’administració. 

Aquesta petició del Síndic es
produeix arran de la queixa
d’un ciutadà, que denunciava
haver rebut la resposta en cas-
tellà a una consulta que va fer en

català  a l’Oficina d’Atenció de la
Ciutadania de Granollers. Da-
vant aquest fet, el defensor del
poble exigeix a l’Ajuntament
que “doni les ordres oportunes
perquè es respecti el règim legal
vigent sobre l’ús de la llengua a
les administracions públiques
catalanes, sense exigir a la ciu-
tadania que demani expressa-
ment la traducció en català de les
comunicacions que se’ls adre-
cin”. Una petició que l’Ajunta-
ment ja ha traslladat als co-
mandaments i agents de la po-
licia local.

L’any passat, el Síndic de
Greuges de Catalunya va rebre

25 queixes o consultes provi-
nents de Granollers, de les quals
vuit s’estan tramitant, tres s’han
solucionat, de quatre se n’ha
acceptat la resolució, d’una se
n’ha acceptat parcialment la re-
solució i de nou es va determi-
nar que l’actuació municipal no
havia estat irregular.

El pròxim dimecres, mem-
bres de l’equip del Síndic aten-
dran, a Can Jonch, totes les
persones que vulguin fer con-
sultes o presentar queixes con-
tra les administracions i les em-
preses que presten serveis de
subministrament d’interès ge-
neral (llum, aigua i gas). 

El Síndic fa la petició al consistori després d’haver rebut una queixa d’un veí en aquest sentit. Foto: Generalitat

El Síndic exigeix a l’Ajuntament
que respongui els veïns en català

Redacció
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S’explicarà als visitants les particularitats de cada producte. Foto: Arxiu



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 686 429 517 11 | líniavallès.cat19 febrer 2016



19 febrer 2016

Mollet
| 12

líniavallès.cat

Les comunitats islàmiques de
Mollet denuncien que pateixen
“discriminació institucional” per
part de l’Ajuntament. Un fet que
lamenten en un manifest que
alerta de les “implicacions nega-
tives” que es deriven, diuen, dels
comportaments d’alguns sectors
de l’opinió pública i de la política
institucional. Les dues comunitats
molletanes asseguren que aques-
tes actuacions “posen entrebancs”
perquè els musulmans puguin
gaudir dels drets bàsics de tots els
ciutadans.

Fent referència als centres
de culte del carrer Sant Ramon i
del polígon Can Prat, que en els
darrers anys han generat polè-
mica a l’hora d’establir-se a la ciu-
tat, els membres de les dues co-
munitats remarquen que no vo-

len que se’ls “regali res, ni que es
faci cap excepció”, sinó que se’ls
“tracti igual que la resta”. A més,
també demanen que “desapare-
guin del discurs polític molletà les
referències negatives” envers el
seu col·lectiu i recorden que vo-
len “col·laborar amb  tots els
entorns i col·lectius de la ciutat,
establir vincles i aprofundir en el
coneixement i la interrelació”.

La primera tinenta d’alcalde,
Mireia Dioniosio, ha sortit al pas

de les acusacions per assegurar
que, a Mollet, “hi ha respecte ab-
solut per totes les entitats” i negar
que hi hagi “cap tipus de discri-
minació cap a les comunitats is-
làmiques ni contra ningú”. Segons
Dionisio, tot plegat es deu al fet que
Al Huda no està d’acord que el Pla
Urbanístic prohibeixi instal·lar un
centre de culte al carrer Àngel
Guimerà, però remarca que “la llei
l’ha de complir tothom” i que no
faran “cap tracte de favor a ningú”. 

Lectura del manifest de les comunitats islàmiques. Foto: Twitter

Els musulmans denuncien
“discriminació institucional”

» Les comunitats islàmiques volen que se’ls “tracti igual que la resta”
» L’Ajuntament nega que hi hagi “cap discriminació contra ningú”

Monedero parlarà de la llei
d’emergència social a la ciutat  

POLÍTICA4Aquesta tarda el
Mercat Vell rebrà la visita del
fundador de Podemos, Juan
Carlos Monedero, que partici-
parà en la presentació de la Llei
25 d’emergència social que pro-
posa el seu partit i que vol ser el
primer pas per portar a terme el
seu pla de rescat ciutadà.

La Llei 25 d’emergència so-
cial inclou una sèrie de mesures
de rescat social, entre les quals
destaquen garantir el dret a la
salut, el blindatge del dret a
l’habitatge i un pla de rescat
energètic. A més, aquesta nor-
ma també suposa atorgar una

ajuda de 600 euros mensuals
per a les llars d’un sol individu,
prestació que augmentaria pro-
gressivament en funció del
nombre de membres de la uni-
tat familiar i que comptaria
amb un 35% addicional de la
renda garantida per al segon
membre i un 20% per a cada un
dels següents, fins a un màxim
de 1.290 euros.

En aquesta presentació a
Mollet, Monedero estarà acom-
panyat per Raimundo Viejo, di-
putat al Congrés per En Comú
Podem, i Xavier Buzón, secretari
general de Podem Mollet.

HABITATGE4Avui a les 11 del
matí s’havia de fer el desnona-
ment d’una família de dos adults
i dos nens que viuen de lloguer
al carrer Sol, però de moment
no es farà. Arran de les accions
de la PAH i de l’Ajuntament, la
jutgessa del jutjat número 1
d’instrucció l’ha ajornat fins al
pròxim 1 d’abril. Un termini
que, segons els afectats, hauria
de servir perquè el consistori els
pugui oferir un habitatge de
lloguer social d’entre els pisos

buits de les entitats financeres
que hi ha a la ciutat.

El pare de família, José Bel-
trán, assegura que fa vuit anys
que viuen en aquest pis que no
té cèdula d’habitabilitat, però
que s’ha convertit en una llar
després de realitzar-hi refor-
mes que li han suposat “prop de
20.000 euros que la propietària
encara no ha pagat”. Des de fa
més d’un any, la família no pot
pagar el lloguer i la propietària
els va denunciar. Ara estan a

l’espera d’una solució per part
de la jutgessa que porta el cas.

Beltrán, per la seva banda,
creu que l’habitatge pertany a un
gran tenidor particular perquè
“la propietària disposa d’un pa-
trimoni superior als 1.250 me-
tres quadrats”, motiu pel qual
considera que li hauria d’oferir
un lloguer social. 

Tot i l’ajornament, Beltrán
s’ha mostrat indignat perquè
afirma que, “amb la moratòria,
el problema segueix vigent”.

Medi ambient | Ratpenats i orenetes contra els mosquits
L’Ajuntament vol reduir la població de mosquits a la ciutat i per aconseguir-ho comptarà amb l’ajuda

de ratpenats i orenetes. Durant tot aquest mes, el consistori instal·larà 30 caixes-niu en diferents
punts de la ciutat. D’aquestes, 20 estan pensades per a orenetes i les altres 10 per a ratpenats. També
s’instal·laran paranys per quantificar la presència de mosquits i així constatar l’eficàcia de la mesura.

Redacció
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Nou desnonament ajornat

El desnonament s’ha ajornat fins a l’1 d’abril. Foto: Google Maps

Monedero serà aquesta tarda al Mercat Vell. Foto: Juan Carlos Velázquez
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Ara Mollet ERC-MES i CDC vo-
len que sigui la ciutadania qui
decideixi si Mollet s’ha d’adhe-
rir a l’Associació de Municipis
per la Independència (AMI) o
no. Per aquest motiu, els dos
partits presentaran una moció
conjunta al pròxim Ple munici-
pal en la qual proposen que es
faci una consulta ciutadana. Se-
gons ERC i CDC, aquesta con-
sulta s’hauria de fer en els prò-
xims tres mesos.

El portaveu d’Ara Mollet-
ERC, Oriol López, assegura que,
a falta d’un reglament de con-
sultes, “hauria de ser la comis-
sió de transparència i partici-
pació municipal la que s’enca-
rregués de la seva organitza-
ció”. Un problema que Canviem
Mollet vol solucionar al més
aviat possible amb la seva mo-
ció per establir un reglament que
reguli les consultes populars i
que ha presentat aquesta ma-
teixa setmana.

Una vegada realitzada la
consulta, si el resultat fos posi-
tiu, ERC i CDC demanen que es
faci un Ple extraordinari per ra-

tificar la decisió. López confia
que la proposta serà aprovada
pel Ple municipal i remarca que
volen que “aquesta consulta obri
la porta a altres consultes ciu-
tadanes”.

L’adhesió a l’AMI, però, no és
la primera vegada que està sobre
la taula, ja que el mes passat
CDC va presentar una moció en
aquest sentit que va retirar en el
darrer moment.  En aquell mo-
ment, Convergència explicava
que el motiu per suprimir la mo-

ció de l’ordre del dia era la in-
tenció d’Ara Mollet ERC-MES
de presentar una esmena a gai-
rebé la totalitat del contingut de
la moció, cosa que CDC no hau-
ria acceptat perquè això hauria
provocat “que el contingut de-
batut diferís notablement del
que finalment s’hauria presen-
tat al Ple”. 

En aquest darrer mes, però,
els dos partits han aconseguit
consensuar la moció que es de-
batrà el pròxim 29 de febrer.

ERC i CDC han presentat una moció que es debatrà el pròxim Ple. Foto: Arxiu

ERC i CDC volen una consulta
sobre l’adhesió de Mollet a l’AMI 
Redacció
MOLLET

Els sindicats diuen que l’ERO
de Bacardi “no està justificat”
LABORAL4Ahir van començar
els primers contactes entre la di-
recció de Bacardi, el comitè
d’empresa i els sindicats per
parlar sobre el tancament de la
línia de producció que va anun-
ciar la setmana passada l’em-
presa i que suposarà l’acomia-
dament de 82 treballadors.

Segons informen els sindi-
cats, l’empresa ha adduït “cau-
ses organitzatives i producti-
ves”, però els representants dels
treballadors han rebutjat el tan-
cament i l’ERO perquè consi-
deren que “no està justificat en
la documentació presentada, ja
que la direcció de Bacardi no-
més ha mostrat comparatives de
la planta de Mollet amb la d’I-

tàlia, però no amb la d’Ale-
manya i França”. Així doncs, els
treballadors han sol·licitat més
documentació que justifiqui els
acomiadaments que, en princi-
pi, els han de lliurar en la prò-
xima reunió que es portarà a ter-
me divendres vinent. 

La UGT, per la seva banda,
també expressa la seva preocu-
pació pels 201 treballadors res-
tants, d’oficines, perquè afir-
ma que “l’empresa no planteja
cap pla que faci viable el futur
del centre de treball”.

Aquest matí a les 12 del mig-
dia s’ha convocat una assemblea
informativa amb la plantilla,
en la qual es proposarà un ca-
lendari de mobilitzacions.

Bacardi vol acomiadar 82 treballadors de la planta de Mollet. Foto: Google Maps



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 686 429 517 15 | líniavallès.cat19 febrer 2016



19 febrer 2016

Parets
| 16

líniavallès.cat

L’alcalde i els joves de Parets
intercanviaran impressions

SOCIETAT4Aquesta tarda l’al-
calde, Sergi Mingote, i el regidor
de Joventut, Miquel Pérez, es
reuniran amb els joves paretans
per escoltar les seves propostes
i intercanviar opinions. Segons
l’Ajuntament, l’objectiu d’aquesta
trobada és “acostar-se als joves
i compartir els seus neguits i pro-
postes”.

El regidor Miquel Pérez re-
coneix que les reunions que ha
fet fins ara amb els joves paretans
han estat “molt enriquidores
tant per a ells com per a nosal-
tres” i remarca que els serveixen

“per entendre’ls millor i poder
conèixer quines són les seves
inquietuds” i com poden “donar-
los resposta”. Segons Pérez, “en
aquestes reunions els joves pa-
retans proposen moltes idees
que en moltes ocasions tenen
molts bons resultats”.

Una hora abans de la troba-
da, que es farà al Casal de Cal
Jardiner a les set de la tarda, es
portarà a terme la Factoria d’I-
dees, adreçada a joves de 14 a 30
anys, en la qual els assistents po-
dran fer totes les aportacions
que creguin convenients.

Els paretans ja tenen més a
prop poder gaudir del camí flu-
vial del Tenes. Dilluns van co-
mençar les obres de millora i
condicionament d’aquest tram
que connecta amb el riu Besòs. 

El projecte contempla l’a-
rranjament d’un tram de camí
de 2,1 km de longitud que va des
de l’avinguda Josep Terrade-
lles fins a tocar de Montmeló, pel
marge esquerre del riu, on s’eli-
minarà canya americana, es re-
farà el sauló, es desbrossarà i es
netejarà el camí, que s’intenta-
rà que mantingui una amplada
de dos metres en tot el seu re-
corregut, i s’instal·laran protec-
cions a les torres elèctriques
que hi ha en aquest espai, entre
altres actuacions.

El punt fort d’aquest projec-
te, però, és l’obertura del tram fi-
nal del camí, fins ara totalment
inaccessible. Es tracta d’un pe-

tit tram d’uns 340 metres de lon-
gitud on les màquines treballen
per fer el camí per sobre de la
mota, just entre els camps de
conreu i el riu. El president del
Consorci per a la Defensa de la
Conca del riu Besòs i alcalde de
Parets, Sergi Mingote, remarca
que “la recuperació d’aquest
camí és una mostra més dels

bons resultats de la feina con-
junta entre administracions”.

Les obres, que es preveu que
estiguin enllestides en un mes,
tenen un pressupost de 118.000
euros i estan finançades per l’A-
juntament de Parets, l’empresa
Grifols, la Diputació de Barce-
lona i el Consorci per a la De-
fensa de la Conca del riu Besòs.

Les obres tenen un cost de 118.000 euros. Foto: Consoci Conca Riu Besòs

Arrangen el camí fluvial  
que connecta amb el Besòs

Infància | Més de 40 alumnes participen en el concurs de dibuix de CASSA
Més d’una quarantena d’alumnes han participat enguany en la 29a edició del concurs de dibuix infantil 
impulsat per la Fundació CASSA. Aquesta acció posa punt final a les activitats incloses en el programa
educatiu mediambiental de Parets que, des de fa dinou anys, es porta a terme en diferents mòduls als 

centres escolars de la població. Els premis han estat una bicicleta, un patinet i altaveus sense fils Bluetooth.

Redacció
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L’alcalde es reunirà amb els joves a Cal Jardiner. Foto: Ajuntament 
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Martorelles / Sant Fost

La salut de 50 plataners 
del nucli urbà, a estudi

MEDI AMBIENT4L’Ajuntament
vol saber quin és l’estat en el
qual es troben els 50 plataners
de l’avinguda de l’Onze de Se-
tembre i els carrers Antonio
Machado i Cadaqués. Per aquest
motiu, ha encarregat un estudi
que li permetrà saber quines ac-
tuacions són necessàries per
mantenir en condicions els ar-
bres, quina és la seva estabilitat
i la conveniència de podar-los.
Des de l’Ajuntament també re-
marquen que un altre dels ob-
jectius d’aquest projecte és “la
millora de la seguretat viària”.

El regidor de Serveis Muni-

cipals, Jordi Jiménez, recorda
que, ara fa dos anys, “la venta-
da va fer caure alguns arbres” i
que cal assegurar l’estat dels 50
plataners d’aquesta zona. Al-
guns d’aquests plataners van
ser trasplantats l’any 1998 i cal
saber quin és el seu estat, tant
d’estabilitat com de salut.

La Junta de Govern Local ha
encarregat l’estudi a l’empresa
Árbol, Investigación y Gestión
SL, de Sant Cugat del Vallès, i
l’import de l’actuació serà de
5.409 euros. Els treballs com-
prenen la inspecció i la diagno-
si de l’estat dels arbres.

Des de divendres passat el Ser-
vei d’Informació Juvenil (SIJ)
torna a estar obert a la planta
baixa de Can Pelegrí. Segons
l’alcalde, Óscar Sierra, “al Nou
Casal, el SIJ no va acabar d’en-
gegar” i afegeix que “tot i fer l’es-
forç d’intentar canviar-lo de lloc
[a l’anterior mandat] de Can
Pelegrí al Nou Casal, hem vist
que eren dos serveis que no po-
dien casar junts i, per això, l’hem
tornat a obrir al Casal de Joves
de Can Pelegrí”.

Principalment, els joves que
s’adrecin al SIJ podran trobar in-
formació acadèmica, laboral i
d’oci. De manera gradual, s’in-
crementaran els serveis amb ta-
llers i xerrades. A més, està pre-
vist recuperar també la Viatge-
teca, amb informació sobre di-

verses opcions per gaudir de
les vacances o de viatges pun-
tuals. L’horari d’atenció al públic
del SIJ és de dilluns a dijous a la
tarda, de cinc a vuit, i dimecres
també al matí, de deu a una del
migdia. 

Des del consistori destaquen

que el SIJ compta amb un tre-
ballador municipal, que fa de di-
namitzador i informador, i amb
una aula d’estudi, per a alumnes
a partir de primer d’ESO, que
està oberta de dilluns a diven-
dres de dos quarts de quatre a
vuit del vespre. 

Inauguració del nou Servei d’Informació Juvenil. Foto: Ajuntament de la Llagosta

Can Pelegrí torna a acollir 
el Servei d’Informació Juvenil 

Redacció
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Successos | Desallotgen 25 treballadors de Capresa per un incendi
Dilluns, els Bombers de la Generalitat van haver de desallotjar de forma preventiva els 25 

treballadors que hi havia a l’empresa Capresa a causa d’un foc que cremava un sostre fals de la 
fàbrica. Fins a l’empresa es van desplaçar sis dotacions de bombers que van tardar més de quatre 

hores en extingir l’incendi. Sembla que el foc es va produir mentre es feien uns treballs a la coberta.

Can Coromines ja disposa 
de més contenidors

SANT FOST4L’augment del
nombre de veïns i de l’activitat
del comerç ha fet que augmenti
la quantitat de residus que es
produeixen a la zona de Can
Coromines. Per aquest motiu i
per donar resposta a les neces-
sitats dels veïns, l’Ajuntament ha
decidit instal·lar més contenidors
en aquest barri. En total, la zona
compta amb 25 contenidors,
dels quals tres són nous: un de
paper, un d’envasos i un de vidre
de tres metres cúbics cadascun.
Això suposa un augment en
quantitat del 13,64% i en volum
del 40,91%.

A més, també s’han creat

illes de reciclatge que des de
l’Ajuntament asseguren que “fa-
cilitaran la recollida selectiva,
tant als veïns com als botiguers
de la zona”. Concretament s’han
instal·lat tres illes amb totes les
fraccions i hi ha dos punts més
per recollir resta i orgànica i un
darrer pròxim a l’escola bressol
de resta per fer front a la quan-
titat de bolquers que es generen.

Fonts municipals remarquen
que les illes s’han distribuït “de
manera equidistant per permetre
que tothom tingui relativament a
prop la possibilitat de separar els
residus en cadascuna de les frac-
cions que es poden lliurar”.

El grup inversor austríac Sintex ha
fet una proposta vinculant per
reindustrialitzar Valeo, que ga-
rantiria la contractació de 100
dels 250 treballadors actuals.

Segons CCOO, el fabricant de
components d’automoció i pro-
veïdor del Grup Volskwagen ha fet
una oferta vinculant per reindus-
trialitzar la planta vallesana amb
la fabricació de components de
l’automòbil per als nous models
que es fabricaran a la planta de
Seat a Martorell. 

En la seva proposta, Sintex ga-
ranteix la contractació de 100
treballadors en les condicions
acordades en el marc dels com-
promisos de reindustrialització,
com són la garantia d’ocupació
d’un mínim de tres anys, vincu-
lació al conveni sectorial i abona-
ment de les indemnitzacions acor-
dades per part de Valeo.

Des de CCOO, però, conside-
ren “insuficient la capacitat d’o-
cupació que proposa el projecte
del grup Sintex” i han acordat,
juntament amb la direcció de
Valeo, “continuar treballant en el
desenvolupament d’aquest pro-
jecte industrial per poder garan-
tir l’ocupació de tota la plantilla”.
En els pròxims dies, aquesta co-
missió treballarà per “conèixer
amb més detall el projecte i mi-

rar d’optimitzar-lo per millorar-
ne la capacitat d’ocupació”. Tot i
això, el sindicat  valora positiva-
ment la notícia, però creu que “és
insuficient” per aconseguir els
compromisos que s’havien mar-
cat en la seva estratègia sindical
“per garantir una solució a l’ocu-
pació i l’activitat industrial de la
planta de Martorelles, com a al-
ternativa al trasllat plantejat ini-
cialment per l’empresa”.

El grup Sintex fa una proposta
vinculant per quedar-se Valeo

Redacció
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Els treballadors de Valeo van fer 101 dies de vaga indefinida. Foto: CCOO

Martorelles | La Rua més multitudinària de la història
Èxit absolut del Carnestoltes de Martorelles, que enguany ha estat el més 
multitudinari de la seva història. I és que el fet que el municipi celebri aquesta 
festa una setmana més tard que la resta de localitats va permetre que un total de 
14 comparses i carrosses de tota la comarca desfilessin pels carrers del municipi.
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La crida ha tingut la resposta
que s’esperava. Els veïns han de-
mostrat la seva solidaritat i en uns
dies l’Ajuntament enviarà 131
caixes de roba d’abric al Centre
d’Acollida de Refugiats de Calais,
al nord de França. 

Entre l’11 i el 29 de gener, el
consistori va impulsar una cam-
panya de recollida de peces de
roba en sis centres cívics i a la
Granja Soldevila. Tres setmanes
després del final de la iniciativa,
l’Ajuntament ha acabat el procés
de separació i ordenació del ma-
terial. “La resposta ciutadana ha
estat magnífica, estem col·lap-
sats de material”, celebra Sergi
Hernández, regidor de Solidaritat
i Cooperació Internacional. 

Durant la campanya s’han re-
collit bàsicament mantes, mit-
jons, pantalons, pijames i jerseis,
tant per a adults com per a nens.

Tota la roba que s’ha recollit es
farà arribar a l’Associació cultu-
ral literària Le Livre de Douai,
que durant els darrers mesos ha
estat duent a terme tasques d’a-
juda humanitària a Calais i a al-
tres centres d’acollida de refu-
giats. Els voluntaris d’aquesta en-
titat seran els que faran arribar
les peces de roba a les persones
que estan arribant a Europa fu-
gint de les guerres que hi ha als
seus països d’origen. El consis-

tori ha volgut destacar que, per
facilitar la feina a Le Livre de
Douai, l’etiquetatge de les caixes
s’ha fet en francès.

Aquesta no és l’única acció que
el municipi ha fet vers els refu-
giats. Fa uns mesos, l’Ajunta-
ment va fer una aportació de
3.000 euros al Pla d’emergència
a través del Fons Català de Coo-
peració i també va manifestar la
seva voluntat d’adherir-se a la
Xarxa de ciutats refugi.

Santa Perpètua enviarà més de 130 caixes de roba a França. Foto: Arxiu

El municipi es bolca amb 
els refugiats del CAR de Calais

Redacció
SANTA PERPÈTUA

La protesta per l’antena
omple la plaça de la Vila

REIVINDICACIÓ4Les obres de
l’antena que Orange vol acabar
d’instal·lar a un edifici de l’a-
vinguda Disset estan paralitza-
des des de finals de la setmana
passada, però aquest fet no ha
aturat les reivindicacions dels
veïns de la Florida.

La darrera   -que també va ser
la més nombrosa- es va convo-
car divendres passat a la plaça de
la Vila i va aconseguir aplegar
més de 200 persones, la majo-
ria d’elles veïnes del barri i
membres de l’Associació de

Veïns Ciutat Jardí la Florida,
l’entitat que ha estat més activa
d’ençà que van començar les
protestes a finals del mes passat.

El president de l’associació,
Antonio Ruiz, va reiterar que no
estan “en contra de la tecnolo-
gia”, sinó que s’oposen a què
l’antena estigui a prop “de l’es-
cola bressol i de l’Escola Florida”.

Per altra banda, des de l’A-
juntament expliquen que la Jun-
ta de portaveus vol preparar una
proposició sobre l’antena que es
presentaria al Ple de dijous que ve.

Una imatge d’una de les protestes veïnals. Foto: Twitter (@krisLibertad)

El responsable d'Infraestructu-
res Viàries i Mobilitat de la Di-
putació de Barcelona, Jordi Fà-
brega, va poder comprovar de
primera mà l’estat del tram de la
carretera BV-5003 que ja s’ha
acabat de remodelar en la visita
que va fer ahir a la tarda junta-
ment amb l’alcalde Antoni Guil.

En aquesta primera fase
s’han fet diferents remodela-
cions a l’avinguda de Pompeu
Fabra entre el passeig de Miquel
Biada i el carrer del Dr. Ferran,
per un import que ronda els 1,1
milions d’euros. Ara es comen-
çarà a redactar el projecte de la
segona fase i està previst que les
obres per reurbanitzar el tram
que va des del carrer Primer de
Maig fins al carrer de Folch i To-
rras comencin l’any que ve.

Aquests trams de la travessia
urbana de la carretera van ser
traspassats per la Diputació a l’A-
juntament en un acord signat el
2 de març de l’any passat i el con-
junt de canvis que s’hi estan
fent tenen com a finalitat trans-
formar-ne l’ús. Històricament
només ha estat un punt de tràn-
sit de vehicles i ara, gràcies a la

incorporació de diferents ele-
ments de mobiliari urbà, es vol
que prengui importància com a
espai per a vianants.

“La trobada d’ahir va servir
per acostar posicions sobre el
projecte de la segona fase, pel
qual seguirem comptant amb
el suport de la Diputació”, va ce-
lebrar l’alcalde Guil.

Guil i Fàbrega durant un moment de la seva trobada. Foto: Ajuntament

L’alcalde i Jordi Fàbrega visiten
el tram remodelat de la BV-5003
Redacció
MONTMELÓ

Un autobús unirà la vila amb
altres municipis de la comarca
MOBILITAT4Montmeló veurà
millorada la seva connexió amb la
resta de municipis de la comarca.
A principis d’aquesta setmana, re-
presentants de les regidories de
Mobilitat dels ajuntaments de
Vallromanes, Vilanova del Vallès
i Montornès del Vallès es van reu-
nir amb alguns dirigents de l’A-
grupació de Municipis amb
Transport Urbà (AMTU) i amb
l’Equip Consultor Jordi Singla-JS
per tal de començar a dissenyar

el recorregut de l’autobús que uni-
rà aquestes tres localitats amb l’es-
tació de tren de Montmeló.

D’aquesta manera, els veïns
dels tres municipis no hauran d’a-
gafar el tren a Granollers per
anar fins a Barcelona (cal fer ser-
vir un tiquet de tres zones), sinó
que podran començar el seu viat-
ge a Montmeló i estalviar diners.

Està previst que el recorregut
del vehicle comenci a Vallroma-
nes i passi pels altres dos pobles.

La línia de bus arribarà a l’estació de tren. Foto: Arxiu

Santa Perpètua
Educació | El consistori fa una crida per decidir el model educatiu
Dilluns passat l’Ajuntament va obrir les inscripcions per participar en la jornada ‘Projecte
Educatiu de Ciutat’ (PEC), que es farà el dia 12 de març al Centre Cívic El Vapor. En aquesta
trobada, en la qual hi podran participar tots els veïns, es faran grups que debatran les línies
de treball que ha de tenir el projecte. Les inscripcions es poden fer per correu o per telèfon.

Música | La soprano Mercedes Gancedo actua a l’Agrupa
La soprano argentina establerta a Catalunya Mercedes Gancedo oferirà un recital

demà a les sis de la tarda a l’Agrupa. Gancedo es va formar a l’ISA Teatro Colón de
Buenos Aires i, entre d’altres, ha compartit escenari amb Montserrat Caballé o el 

tenor Jaume Aragall. L’any 2009 va guanyar el premi Promesa Artística al seu país.
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VALL DEL TENES4Sis anys de
presó i deu d’inhabilitació és la
sentència que ha dictat el jutge de
l’Audiència Provincial de Bar-
celona contra l’exgerent de la
Mancomunitat de la Vall de Te-
nes, Francesc Delgado, pels de-
lictes de malversació de fons pú-
blics i falsificació de documents
públics. A més, el molletà haurà
de pagar 523.000 euros en con-
cepte de responsabilitat civil.

Sis anys de presó
per a l’exgerent
de la Vall del Tenes

COMARCA4La nit de dimarts
va ser un calvari per als usuaris de
l’R2. Una avaria al tren els va dei-
xar atrapats durant prop de dues
hores, fins que van ser transbor-
dats per mitjà de passarel·les.
Segons Renfe, l’avaria que es va
produir a la catenària no va ser re-
solta fins passades les quatre de
la matinada. Els usuaris denun-
cien la manca d’informació que
van rebre durant la incidència. 

Una avaria a l’R2
deixa atrapats els
usuaris dues hores

PALAUTORDERA4La policia lo-
cal ha detingut un home d’origen
francès que duia una pistola del
calibre 7,65 mil·límetres amb di-
ferents cartutxos de munició. El
detingut també portava una de-
fensa elèctrica i diferents es-
tris. L’home va ser detingut per
la policia quan anava en un ve-
hicle de matrícula francesa que
es va comprovar que havia estat
sostreta i manipulada.

La Policia deté 
un home amb
diferents armes

LA GARRIGA4En unes setma-
nes el magatzem intel·ligent de
la fàbrica tèxtil Sati desaparei-
xerà després d’haver estat venut
com a ferralla per aconseguir els
diners necessaris per abonar les
liquidacions que treballadors i al-
tres creditors encara esperen. El
magatzem, d’uns 26 metres d’al-
çada, es va construir l’any 1996
i va costar 500 milions de pes-
setes (uns 3 milions d’euros).

El magatzem 
de Sati es vendrà
com a ferralla

Després de les crítiques que va fer
la setmana passada el conseller de
Territori i Sostenibilitat, Josep
Rull, per la lentitud del govern es-
panyol en el projecte de la Ronda
del Vallès, la ministra de Foment,
Ana Pastor, va anunciar ahir que
pròximament licitarà l’estudi in-
formatiu  d’aquest tram de la in-
fraestructura. “En pocs dies trau-
rem a licitació l’estudi informatiu,
i em diu la direcció general de Ca-
rreteres i la secretària d’estat que
es farà ben aviat, perquè és im-
portant saber que es tracta d’un
lloc complex”, va expressar la
ministra espanyola. En aquest
sentit, també va afegir que els ciu-
tadans i col·lectius que ho consi-
derin oportú podran presentar-hi
les seves al·legacions.

De moment, les excavadores
han començat a treballar al tram
que va des d’Olesa de Montserrat
a Terrassa, per on es preveu que

passin 60.000 vehicles al dia.
Tot i això, les constructores només
tenen pressupost per foradar la
muntanya des de la banda del
Baix Llobregat. Les obres, per
tant, comencen a mig gas.

PRIMER ESTUDI CADUCAT
El 2013 va caducar l’expedient de
tramitació del tram de Sabadell
i va provocar que els estudis fets
entre Sabadell i Granollers que-

dessin arxivats i sense validesa.
També va caducar l’estudi infor-
matiu, que s’havia presentat l’any
2010. Per això, ara cal reiniciar
tot el procés d’un projecte que ha
estat acompanyat de polèmica
durant anys. Amb tot, en voler re-
activar l’obra, s’ha hagut de partir
del punt inicial, fet pel qual no hi
ha un calendari oficial sobre el des-
envolupament dels treballs del
tram que arriba a Granollers.

Per ara només s’ha fet una part del tram del Baix Llobregat. Foto: Arxiu

Pastor anuncia que aviat licitarà
l’estudi per fer la Ronda del Vallès
Redacció
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Cardedeu | La multa del govern espanyol als Trabucaires, anul·lada
El Jutjat Contenciós Administratiu número 15 de Barcelona ha deixat sense efecte la multa 

de 6.000 euros que la delegació del govern espanyol va imposar als Trabucaires de Cardedeu 
per l’actuació de la Festa Major del 2014. La sentència considera que les salves no anaven 

dirigides al regidor del PP Jaime Gelada, sinó que van ser trets “col·lectius a l’aire o al cel”.
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El Fraikin Granollers viu dies fre-
nètics. L’inici de la fase de grups
de la Copa EHF fa que l’equip
afronti la fase més exigent del ca-
lendari, amb partits gairebé cada
tres dies. 

L’últim matx va ser abans-
d’ahir, quan els de Carlos Viver
van sumar una treballada victò-
ria contra el Port Sagunt (36-40)
en un partit esbojarrat i molt
ofensiu. Ferran Solé i Adrià Fi-
gueras, amb 7 gols cadascun, van
ser els màxims anotadors d’un
Fraikin que ja pensa en el partit
que jugarà demà a la tarda al pa-
velló de l’Aalborg danès. 

Després de l’amarga derrota
que l’equip va patir dissabte
passat contra el Dinamo de Bu-
carest (28-29), l’enfrontament de
demà serà vital perquè els va-

llesans no quedin despenjats a la
classificació després de només
dues jornades.

Dimecres que ve l’equip rebrà
el cuer de la lliga, el BM Aragó al
Palau d’Esports a dos quarts de
9 del vespre i rematarà la set-
mana amb un nou viatge, en
aquest cas a Alemanya, per jugar

contra el Magdeburg dissabte 27
a les 5 de la tarda. 

UN FITXATGE PER AL FEMENÍ
El club va anunciar el fitxatge de
la portera internacional argenti-
na Ayelén Rosalez, que va debu-
tar a la victòria de dissabte passat
contra el Canyamelar (27-22).

El partit contra els valencians va ser una exhibició ofensiva. Foto: FPS

El Fraikin guanya a Sagunt i
torna a pensar en la Copa EHF

» El partit contra l’Aalborg, clau després de la derrota contra el Dinamo
» Els granollerins afrontaran tres compromisos en els pròxims deu dies

L’EC Granollers es desinfla 
i cau fins a la desena posició

GRANOLLERS4Segona derrota
consecutiva. L’EC Granollers con-
tinua immers en la crisi de re-
sultats que ha fet que l’equip no-
més hagi sumat 5 punts dels da-
rrers 24 que s’han disputat.

Diumenge passat l’equip va
caure a la Bombonera de la Mon-
tañesa (1-0) en un partit en el qual
els granollerins van merèixer
més. Roger va començar el matx
molt actiu i va tenir dues ocasions
que el porter Burgada va aturar

amb dificultats. El gol dels bar-
celonins va arribar dos minuts
abans del descans. El lateral Dal-
mau va rematar amb la panxa
una centrada des de l’extrem es-
querre de Velillas. Els vallesans no
es van rendir i van poder empa-
tar durant la segona part, però
Burgada, el millor jugador del
partit, va evitar-ho.

Demà passat l’equip rebrà el
Cerdanyola FC al Municipal del
carrer Girona a les 12 del migdia.

El CB Mollet perd contra el
Quart però és primer de grup
MOLLET4Partit d’infart al Plana
Lledó. El CB Mollet va perdre
contra el CB Quart (71-73), però
es va assegurar acabar el primer
tram de la competició al capda-
vant del grup C-A.

Els gironins van imposar la
seva superioritat física i, tot i que
el marcador no es va decidir fins
als darrers minuts, van donar la
campanada derrotant els d’Àlex
Coma a casa per primer cop en
tota la temporada. El brasiler
Raphael Dos Santos (que va acon-
seguir una doble figura amb 14
punts i 11 rebots) va ser l’MVP del
partit sortint des de la banqueta,

mentre que Ramon Espuña va ser
el millor jugador del CB Mollet.

L’equip gaudeix ara d’uns
dies de descans i dissabte de la
setmana que ve començarà a dis-
putar la fase decisiva del cam-
pionat. Els molletans són ara al
grup C-1 amb els altres quatre
equips del grup C-A (Quart, Salt,
Sants i Cornellà) i s’haurà d’en-
frontar a doble partit contra els
cinc millors equips del grup C-B
(BBA Castelldefels, CB l’Hospi-
talet, Barça CBS, Igualada i Ara-
cena Collblanc). Els tres millors
equips de la segona fase disputa-
ran l’ascens a LEB Plata.

El montmeloní Sergio Jiménez,
subcampió estatal de billar

MONTMELÓ4Gran resultat per
a Sergio Jiménez al campionat
d’Espanya. El montmeloní va
aconseguir proclamar-se sub-
campió estatal a la fase final d’a-
questa competició que es va dis-
putar diumenge passat a Paipor-
ta (València).

Jiménez, que actualment ocu-
pa la setzena posició al rànquing
de jugadors de l’estat espanyol, va
ser la gran sorpresa del campio-
nat i es va plantar a la final després

de guanyar els cinc partits previs,
inclosa la semifinal contra el ma-
drileny Alfonso Legazpi.

La bona ratxa de Jiménez va
acabar a la final, quan es va en-
frontar contra el millor jugador de
l’actualitat, el colomenc Daniel
Sánchez. El bicampió mundial va
aconseguir escriure el seu nom en
dos rècords estatals, el de la mit-
jana general als campionats d’Es-
panya (2,247) i el de tacada, amb
23 caramboles.

La Llagosta | La Unión passa per sobre de l’Hostalriquenc
Nova exhibició de l’FS Unión Llagostense. Els vallesans continuen al capdavant

de la classificació de la Primera nacional B de futbol sala després de derrotar
l’FS Hostalriquenc (5-1) dissabte passat. Demà els llagostencs hauran d’afrontar

un desplaçament a priori senzill a la pista del penúltim, el Club FS Cadaqués. 

Redacció
GRANOLLERS

L’equip ha sumat 7 punts dels darrers 24. Foto: Twitter (@ChristianAmigo7)
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AGENDA SETMANAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

108.200
15.025
12.025

Total 408.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
108.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

408.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

DEMÀ 20 DE FEBRER
18:00 Els veïns de dalt, la darrera obra de tea-

tre dirigida per Cesc Gay arriba a la ciutat. Qua-
tre personatges comparteixen experiències
en un sopar. / Teatre Auditori.

DILLUNS 22 DE FEBRER
18:30 Taller Cuina de carmanyola. Joan Solé s’en-

carregarà d’aquesta activitat en la qual es com-
partiran trucs per preparan plats senzills i del-
ciosos fàcils de portar a la feina. / Centre d’In-
formació i Recursos per a Dones.

DIJOUS 25 DE FEBRER
18:30 L’activitat La Tertuliana torna amb la con-

ferència Comunicar des de l’ànima. El psico-
terapeuta David Pablo analitzarà la manera
com els assistents es comuniquen amb el seu
entorn. / Centre Cívic de Can Borrell.

DIUMENGE 21 DE FEBRER
18:30 La conguda actriu i còmica Cristina Medi-

na arriba al municipi amb el  seu espectacle A
grito pelao, un show amb música rock en di-
recte per ballar i un sentit de l’humor que no
deixarà ningú indiferent. / Teatre Can Rajoler.

DIMARTS 23 DE FEBRER
18:00 Torna l’Hora del conte. Carme Brugaro-

la s’encarregarà d’una nova edició d’aques-
ta activitat infantil en la qual es llegiran al-
guns títols clàssics. / Biblioteca Can Butjosa.

DIMECRES 24 DE FEBRER
16:00 El doctor Lluís Julián, tècnic del Depar-

tament de Salut Pública de l’Ajuntament ofe-
rirà una xerrada sobre els primers auxilis. / Cen-
tre Cultural i Juvenil Can Pelegrí.

DIMECRES 24 DE FEBRER
19:00 Jornada de constitució de la Comissió de

la Festa Major. Reunió oberta a tot el jovent
i a totes les entitats del municipi. / Centre Cul-
tural i Juvenil Can Pelegrí.

DIJOUS 25 DE FEBRER
MARTORELLES El periodista i escriptor Joan

Carreras serà el convidat del Club de Lectura amb
el seu títol L’àguila negra. / B. Montserrat Roig.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

La historiadora Elisenda Belenguer
s’encarregarà de la xerrada El paper de
les dones en la lluita contra el feixisme,
en la qual recordarà casos que ens to-
quen de molt a prop, com el de Neus
Català. / Centre Cultural La Llagosta.

La ciutat recorda les dones que
van lluitar contra el feixisme
Dm. 23 de febrer a les 18:00

El famós western Los siete magníficos,
dirigit per John Sturges, portarà Mo-
llet a l’oest americà.  Yul Brynner,
Steve McQueen i Charles Bronson en-
carnen tres cowboys que han d’ajudar
un poble. / Centre Cultural La Marineta.

Mollet viatja a l’oest americà
amb ‘Los siete magníficos’
Demà 20 de febrer a les 18:00

Partit d’handbol corresponent a la
dinovena jornada de la lliga ASOBAL
entre el Fraikin Granollers i el BM
Aragó. / Palau d’Esports.

El Fraikin rep la visita del
cuer, el Balonmano Aragó
Dc. 24 de febrer a les 20:30

MONTMELÓ La soprano argentina esta-
blerta a Barcelona Mercedes Gancedo ofe-
reix un concert a l’Agrupa. El preu de l’en-
trada és de tres euros per als socis i de sis
per al públic general. / L’Agrupa.

La soprano Mercedes Gancedo
porta la seva veu a Montmeló
Demà 20 de febrer a les 18:00
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